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Maribor - Kljub nedvoumnim kriti-
kam gospodarskega ministra Mateja
Lahovnika, ki so povezane z načinom
imenovanja Andreja Kosmacina na
položaj predsednika uprave Elektra
Maribor, je prvi mož mariborskega
elektrodistribucijskega podjetja pre-
pričan, da uživa podporo države. Ko-
smačin si želi, da bi se čim prej sestal z
Lahovnikom in bi potem lahko izpeljal
svoj program, ki ga je ob kandidaturi
predstavil nadzornemu svetu.

Novopečeni predsednik uprave na-
črtuje, da bo Elektro Maribor letos
ustvaril 192 milijonov evrovprihodkov
od prodaje in prislužil nekaj več kot
milijon evrov čistega dobička, kar je

manj od tistega, kar je ta družba us-
tvarila lani. »Nižje napovedi so po-
sledica nižje načrtovane pozitivne ra-
zlike med prihodki od prodaje in stro-
ški nakupa električne energije ter viš-
jih načrtovanih stroškov vzdrževanja
električnega omrežja in opreme,« je
svojo napoved pojasnil Kosmačin, ki
predvideva, da bodo letos izpeljali za
30 milijonov evrov naložb pretežno v
posodobitev distribucijskega omrež-
ja. Podražitev električne energije letos
naj ne bi bilo.

Imenovanje Kosmacina na čelo
uprave Elektra Maribor, ki gaje konec
marca izpeljal nadzorni svet družbe, je
v političnih krogih in v kolektivu druž-
be povzročilo precej razburjenja. Ko-
smačin je bil na seji petčlanskega na-
dzornega sveta za predsednika uprave

imenovan le z dvema glasovoma; zanj
sta dvignila roko predsednik nadzor-
nega sveta Matjaž Madžarac in pred-
stavnik delavcev Miroslav Pečovnik.
Nenavadno je bilo tudi to, da nadzor-
niki z drugimi kandidati niso opravili
razgovorov, temveč so glasovali le o
Kosmačinu, čeprav se je na razpis pri-
javilo dvanajst kandidatov. Madžarac
je kasneje zagovarjal način Kosma-
činovega imenovanja in je vztrajal pri
trditvi, da so postopek izpeljali skla-
dno z zakonom o gospodarskih druž-
bah in internimi akti podjetja. Poro-
čali smo, da je postopek Kosmačino-
vega imenovanja kritiziral tudi minis-
ter za gospodarstvo Matej Lahovnik.
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